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Les obres podrien quedar enllestides d'aquí a sis mesos 

Inverteixen 45 milions per fer un pont 
sobre l'Onyar entre Fornells illambilles 

^ DdeG 
Fornells de la Selva.— Una em

presa de Barcelona ja ha iniciat les 
obres dè construcció del nou pont 
sobre el riu Onyar en el canrií que va 
de Fornells de la Selva a Llambilles, 
què costarà uns quafanta-cinc mi
lions de pessetes. Aquestes-obres, 
que varen entrar en el Pla Únic 
d'Obres i Serveis corresponent a 
l'any 1988, reben una subvenció de 
trenta-tres milions de pessetes de la 
Generalitat de Catalunya, mentre 
que els dotze milions restants els ha 
de pagar l'Ajuntament de Fornells. 
La direcció dels treballs \et realitzen 
els tècnics de la Diputació de Giro
na. El nou pont tindrà üna llargada 
de quaranta-dos metres i üna am
plada de set. 

L'alcalde de Fornells, Benet Gar
riga, ha assegurat que aquest nou 
pont «permetrà solucionar el 
greu problema que se'ns plante
java quan hi havia pluges impiór-
tants, ja que alguns veïns del po
ble, que viuen en masies una 
mica. allunyades, havien de pas
sar per Quart o Llambilles per 
poder arribar al nucli urbà». 
Aquesta situació es produïa, se
gons Garriga, dés de fa dos anys, 
perquè «les inundacions varen 
destruir el passallís que existia 
fins llavors, la qual cosa ha difi
cultat la utilització del camí entre 
Fornells i Llambilles». 

Benet Garriga ha assenyalat, tan
mateix, que l'Ajuntament de For
nells ja té redactat el projecte-del 
pont sobre l'Onyar en el camí entre 

< aquesta localitat i CamJDllong, enca
ra que, segons ell, «vàrem consi
derar que era més urgent el del 
camí de Llambilles, perquè no hi 
ha ni tan sols un passallís, la qual 
cosa deixa aïllats els habitants de 
lès masies d'aquesta zona». Se
gons Garriga, el projecte del pont al 
camí de Campllong «s'executarà 
un dia o altre, però no era tan 
urgent com l'altre, perquè hi ha 
un passallís i, per tant, encara es 
pot esperar». L'alcalde de Fornells 
ha indicat que, segons les previ
sions del Consistori, les obres del 
nou pont al camí de Llambilles po-

El nou pont sobre l'Onyar en el camí entre Fornells i Llambilles tindrà una llargada de quaranta-dos metres i 
amplada de set. (Foto DAVID QUINTANA). 

una 

drien quedar enllestides d'aquí a 
uns sis mesos. 

Asfaltar el camí 

A més de. la construcció del nou 
pont, l'Ajuntament de Fornells de la 
Selva preveu asfaltar el camí que 
uneix aquesta localitat amb Llambi
lles. Aquesta obra ha estat inclosa 
al Pla Únic d'Obres i Serveis d'en-
guàny, i suposarà una inversió de 
vint-i-nou milions de pessetes, la 
meitat dels quals els pagarà la Ge
neralitat, mentre que la restà aniran 
a càrrec del Consistori de Fornells. 

La subhasta d'aquestes obres, 
que suposaran l'àsfaltament del 
camí entre Fornells i Llambilles fins 
al límit d'aquest terme municipal, és 
pi-evist que es dugui a terme l'any 
vinent. L'alcalde de Fornells consi

dera que, si l'execució de les obres 
s'adjudiqués aprihcipis d'any, l'às
faltament del camí es podria, fer 
coincidir anrtb el final de les obres de 
construcció del nou pont, la qual 
cosa permetria, al seu criteri, «dei
xar de f in i t i vament adequat 
aquest vial de comunicació». 

Benet Garriga ha explicat que 
l'àsfaltament del camí entre el límit 
del terme municipal de Llambilles i 
aquest nucli urbà l'haurà de finan
çar l'Ajuntament d'aquesta locali
tat, amb subvencions de la Genera
litat. Segons l'alcalde de Fornells, 
«tinc entès que aquesta obra 
també s'ha inclòs al Pla Úni_c d'O
bres i Serveis». Garriga ha indicat, 
a més, que «el tram. del camí que 
hi ha dins del terme municipal de 
Fornells té una llargada de més 
de cinc quilòmetres, i és més 

llarg que el tràrh de Llambilles». 
L'alcalde de Fornells considera 

que la construcció del nou pont 
sobre el riu Onyar i l'àsfaltament del 
camí entre Fornells i Llambilles «mi
llorarà notablement les comuni
cacions del nostre poble». Benet 
Garriga ha assenyalat, en aquest 
sentit, que «fins ara, ja disposà
vem de comunicacions adequa
des amb els municipis de Quart i 
Camplllong, però encara faltava 
millorar el camí que va a Llambi
lles». A criteri de Garriga) «el mal 
estat d'aquest camrprovocava, a 
més, que els habitants d'algunes 

^masies situades una mica lluny 
del casc urbà de Fornells, tin
guessin problemes per despla
çar-se fins al poble, sobretot 
quan plovia i augmentava el ni
vell del riu». 

Han adreçat una carta als ajuntaments 

Els Naturalistes recorden 
la legislació sobre plantes 

ornamentals de Nadal 
DdeG 

Girona.— L'Agrupació d'Entitats 
Naturalistes del IMord-Est de Catalu
nya (Aennec), que aplega organit
zacions naturalistes de les comar
ques g i ron ines i d 'Osona i 
elMaresme, ha trarnès una carta als 
ajuntaments gironins en la qual re
corda la legislació vigent entorn l'ús 
de plantes ornamentals nadalen
ques. La carta indica que el boix 
grèvol és una espècie protegida a 
Catalunya i que només es pot arren
car o tallar amb l'autorització ex
pressa del Departament d'Agricul
tura, Ramaderia i Pesca, i que tant 
les plantes ornamentals d'aquest 
tipus com els avets que es comer
cialitzin per Nadal hauran de dur 
una: i d e n t i f i c a c i ó d ' aques t 
departarnent. 

La notà adreçada per l'Agrupació 
d'entitats naturalistes als^ ajunta-, 
ments gironins també recorda que 
els arbres procedents de vivers no 
són adequats per replantar-se a 
bosc. En aquest sentit, la carta indi
ca als alcaldes que «si al vostre 

municipi es fa algun tipus de 
campanya de recollida d'arbres 
de Nadal amb posterioritat a les 
festes, tingueu ben present que 
aquests arbres -/najoritàriament 
criats en vivers- mai no poden 
substituir espècies autòctones 
als boscos del país> per la qual 
cosa és recomanable plantar-los 
tan sols com.a arbres ornamen
tals en parcs i jardins». 

Fonts de l'Agi-upació d'entitats 
assenyalaren ahir que,a criteri dels 
naturalistes, «és curiós que el boix 
grèvol; tractant-se d'una espècie 
vegetal protegida, pugui tallar-se 
amb un perrriís exprés de la Ge
neralitat». Aquesta situació, se
gons membres de,l'Agrupació, «és 
única». 

Tanmateix, en relació a la replan
tació dels avets que s'utilitzin per a 
ornamentació, assenyalaren que 
els arbres que es posen a la venda 
procedents de vivers «són híbrids 
que no són adequats per barrejar 
amb lesWpècies autòctones en 
el bosc». 

Venda d'avetsa la fira d'Espinelves, l'única del seu tipus a Catalunya. 

El PSC demana 
que Caldes de 
Malavella passi ala 
comarcadel 
Gironès 

DdeG 
Girona.—El grup socialista al 

Parlament de Catalunya hg pre
sentat una proposició no de llei, 
en la qual es demana que la 
localitat de Caldes de Malavella 
s'integri a la comarca del Giro
nès i deixi la de la Selva. En 
aquesta proposició, signada 
pels cinc diputats socialistes gi
ronins, es demana que el Parla
ment insti al Consell Executiu de 
la Generalitat perquè obri «l'ex
pedient adient destinat a ads
criure el municipi de Caldes 
de Malavella i, eventualment, 
d'altres propers geogràfica
m e n t , a la c o m a r c a del 
Gironès». 

A criteri dél grup socialista al 
Parlament, «raons de caràcter 
històric, geogràfic, de comu
nicacions i administratives, 
així com les modificacions de 
circumstàncies esdevingudes 
des del 1932 fins al present, 
abonen à bastament determi
nades redefjnicions d'alguns 
límits comarcals». En aquest 
sentit, consideren que, en el cas 
de Caldes de Malavella, hi ha 
«moltes raons de pes que 
aconsellen que passi a formar 
part de la comarca del Giro
nès enlloc de la Selva, a la 
qual està adscrita en l'actuali
tat». A més, els cinc diputats 
socialistes gironins indiquen 
que «aquest és també el senti
ment dél Consistori de la loca
litat, que ha pres acords per 
unanimitat en aquest sentit». 

L'oposidó critica la 
revisió cadastral a 
Santa Cristina 
d'Aro 

J.L.PONCE/ 
corresponsal 

Santa Cristina d'Aro.— La 
portantveu de l'oposició a l'A
juntament de Santa Cristina 
d'Aro, Concepció Puigvert, de 
CiU, ha criticat la revisió cadas
tral a la localitat, perquè, segons 
ella, ha suposat una puja del 25 
per cent. En aquest sentit, hâ  
indicat que «de les 5.600 pesse
tes per milió que s'aplicava 
l'any passat, s'ha passat a les 
7.000». Concepció Ferrer ha as
segurat que s'ha incomplert el 
.que s'aprovà en un ple «en el 
qual es va dir que la puja seria 
del 0,05 per cent, quan en rea
litat ha estat del 0,14 per cent, 
la qual cosa. traduït en pesse
tes, vol dir un augment del 25 
per cent, i un ingrés addicio
nal per a l'Ajuntament de 6 
milions de pessetes». 

Concepció Puigvert també 
considera qû e hi ha «un total 
desfasament entre el pressu
post municipal de l'any 88, de 
166 milions, i ei d'enguany, de 
197». S e g o n s e l la , « a m b 
ài:]uests diners, ben adminis
trats, es poden fer moltes co
ses, per la qual cosa no veiem 
fins a quin punt és necessari 
incrementar de forma injusti
ficada els impostos». Tanma
teix, la' portantveu de CiU ha 
indicat que l'alcalde, Josep Ros
selló, «incompleix el seu pro
grama electoral, perquè asse
gurava que es mantindria el 
nivell d'impostòs». 

Concepció Puigvert ha sol·li
citat, tanmateix, la creació 
d'una oficina de relació amb el 
ciutadà «per informar els ciu
tadans sobre la situació eco-
nòrnica de l'Ajuntament, que 
actualment és un desgavell 
del qua lno se'ns informà». 
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